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 Прве три карте националне авиокомпаније "Ер Србија" за лет на линији Београд-Њујорк
купили су данас на Међународном сајму туризма амбасадор САД у Београду Кајл Скот,
премијер Александар Вучић и грађанка Марија Гаћеша, која има и српско и америчко
држављанство.

  

  

Вучић је рекао да је своју карту платио 399 евра, најавио је да та цена важ�и у
претпродаји за све потенцијалне путнике, а да ће после тога коштати између 500 и 600
евра.

  

Премијер је пожелео да та директна линија за САД буде "дугорочна и дуговечна.

  

"Ер Србија" ће директну линију за Њујорк увести од јуна ове године. Српска компанија
ће једина у региону имати ту линију.

  

Вучић: Мали, али важан корак за Србију

  

- Директан лет из Београда за Њујорк мали је, али важан корак за Србију, за њену
будућност, за репутацију наше земље, али и за привлачење инвеститора - поручио је
данас премијер Александар Вучић, док је амбасадор САД Кајл Скот изразио наду да ће
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та линија довести и ви�ше Американаца у Србију.

  

  

Како је рекао, овај пословни потез "Ер Србије" и Аеродрома Београд важан је и због
тога што ће тиме Београд постати центар региона, па ће и људи из других земаља у
окружењу одавде директно моћи да лете за Њујорк.

  

Грађанима Србије Вучић је честитао почетак директних летова за Њујорк, поручивши да
ће та линија бити "дугорочна и дуговечна" и да ћемо "палету" таквих прекоокеанских
летова само ширити у будућности.

  

- Хвала и свима у Србији који су веровали у Аеродром и "Ер Србију", и нашу жељу да
градимо бољу и богатију земљу - поручио је премијер.

  

Скот: Позваћу Американце да посете Србију

  

Амбасадор Сједињенијх Америчких Држава у Србији Кајл Скот истакао је да је његова
дужност да предложи свима у Америци да посете Београд и Србију, и упознају лепоту
овог региона, �то ће, уверен је, са директним летом "Ер Србије" убудуће бити лакше.
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Према његовим речима, Њујорк увек био први корак за многе Србе који су ишли у посету
тој земљи, пошто је Америка цео континент.

  

- Надам се да ће и више Американаца упознати Србију и њене могућности за туризам -
рекао је Скот.

  

Констатујући да је тема овогодишњег сајма туризма "Где још нисте били", додао је да још
ништа није видео у Србији, али да ће се то променити.

  

"Мој календар је пун за целу годину. И моја дужност је да предложим свима у Америци
да посете Београд и Србију и лепоту овог региона. Са директним летом Ер Србије то ће
бити лакше", закључио је Скот.

  

Кондић: У мају стиж�е авион који ће летети за Њујорк

  

Генерални директор Ер Србије Дане Кондић поручио је данас да ће ова година бити
фантастична за "Ер Србију", као и да авион који ће од јуна летети на линији
Београд-Њујорк стиже у мају.

  

- У новембру прошле године смо најавили да ћемо у јуну 2016. вратити летове за
Америку. Наш напредак је добар. У мају очекујемо долазак авиона, а наши пилоти и
кабинско особље пролазе кроз врхунску обуку - рекао је Кондић.

  

(Танјуг)
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